
Představenstvo na návrh presidia ASBS ČR: 

Schvaluje: 

1.Zplnomocnění presidenta Dr. Kameníka a vicepresidenta Miloše Světlíka k 
jednání s operátorem O2 Telefónica o rámcové smlouvě pro firmy využívající služeb 
tohoto operátora. Smlouva musí směřovat ke snižování nákladů členských firem. 
  
2.Zakoupení publikace „Komerční bezpečnost“ pro řádně platící členy, náklady 
budou kryty z rezervy rozpočtu na r. 2007. 
  
3.Rozpočet ASBS ČR na r. 2008 v rozsahu rozpočtu na rok 2007 z důvodu změny 
cen energií. Kontrolu čerpání finančních prostředků za r. 2007 provede Kontrolní 
komise do 15.1.2008. 

 
Představenstvo ukládá : 

1.Předsedům krajských poboček prověřit platební morálku svých členů a upozornit 
je na aktualizaci podkladů uvedených na www. stránkách ASBS ČR. 
  
2.Presidiu Asociace vstoupit do jednání se společností HEXPERT s.r.o. s cílem 
uzavřít rámcovou smlouvu mezi spol. Hexpert a ASBS, která zaručí výhodné 
finanční podmínky pro členské firmy při certifikačním procesu ISO 9001, 14001 a 
OHSAS 18001. 
  
3.Presidentovi ASBS a p. Milanu Soukupovi jednat s firmou SEO servis o zlepšení 
presentace ASBS ČR na www. stránkách v systému Seznam.cz. 
  
4.Vicepresidentovi p. Miloši Světlíkovi projednat s vedením Veletrhů Brno 
prezentaci ASBS v rámci výstavy ISET za finančně výhodných podmínek v měsíci 
květnu 2008 a možnost konání setkání členských firem v tomto období spojeného s 
prohlídkou této výstavy. 
  
5.Presidentovi Dr.Kameníkovi projednat s vedením UTB nabídku gen.ředitele 
Veletrhů Brno na spolupráci a účasti v pedagogických a vědeckých orgánech UTB. 

 
Bere na vědomí: 

1.Informaci o jednání s firmou SEO servis o zlepšení prezentace ASBS ČR formou 
zvýraznění klíčových slov v systému Seznam.cz S.klik, což je jediným současným 
řešením zlepšení služeb pro členy ASBS. 
  
2.Informaci o jednání Dr.Kameníka, taj. USBS p. Radka Zapletala a p. Ivana Fleka 
za Security klub s presidentem AGA p. Dufkem v měsíci říjnu t.r. Jednání bylo 
provedeno na základě iniciativy AGA na založení České bezpečnostní asociace 
(CSA – Czech Security Association). Dr. Kameníkem byla vznesena námitka, že 
nelze násilně spojovat SBS bez odsouhlaseného programu a byl předložen návrh,, 
aby každý ze zúčastněných účastníků navrhl pět sjednocujících bodů do programu. 
Jednání bylo z tohoto důvodu odročeno na leden 2008. 
  
3.Informaci o jednání na Min. obchodu a průmyslu dne 25.10.2007 s ředitelem 
živnostenského odboru p. Ing. Petrem Kameníkem o zařazení do katalogu 
klasifikace funkcí a o navrhovaném sloučení koncesovaných živností ostrahy 
majetku a detektivních služeb resp. o našem návrhu na nesloučení těchto koncesí 



pro jejich různorodou náplň činnosti i v návaznosti na zákon o ochraně osobních 
údajů. 
  
4.Informaci o jednání Dr.Kameníka a gen.řed. Securitas a.s. p. Michala Kuníka s 
ministrem vnitra ČR p. Ivanem Langrem dne 12.11.2007 s cílem projednat možnost 
stanovení základních zásad pro bezpečnostní agentury, a to: 

•profesní a odborná způsobilost 

•bezúhonnost 

•zdravotní způsobilost v návaznosti na povinnosti zaměstnavatelů vyplývajících ze 
zákona (zaměstnávání osob se sníženou zdravotní způsobilostí) 

Bylo přislíbeno, že p.ministr předloží náš návrh na jednání vlády, ani kladném postoji vlády 
není však zaručena podpora ze strany zákonodárce. 

1.Informaci o zabezpečení prezentace ASBS – USBS – Security klub na oslavách 
Bitvy u Sudoměře. Akce v Sudoměři – účast Dr.kameník, Petr Petřík a Vítězslav 
Malý, akce v Liberci – účast Dr.Kameník a Petr Kříž. 
  
2.Informaci o vydání publikace „Komerční bezpečnost“ s uvedením loga ASBS ČR. 
Vedoucím autorského kolektivu je Dr.Kameník. 
  
3.Informaci o prezentaci ASBS a kolektivního člena BADOS v projektu CARNET a 
T-Mobile Partner, tuto akci zaštiťuje za ASBS viceprezident p. Petr Kříž. 
  
4.Informaci Dr.Nováčka o jednání a cenové kalkulaci certifikace členských firem 
ASBS spol. HEXPERT s.r.o. – ISO 9001, 14001 a OHSAS 18001 v rámci projektu 
zpracovaného ve spolupráci s certifikační rakouskou firmou ÖQS. 
  
5.Informaci o nahlášení kontroly VZP v sídle ASBS dne 20.12.2007. 

  

Zapsal: Dr.Jiří Nováček 

Petr Kříž 

 


